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ZÁPISNICA 

 zo 5. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Tovarnom pre 
volebné obdobie 2022 – 2026 konaného dňa 25. apríla 2023 

(utorok) o 17:30 hod. v priestoroch rokovacej miestnosti 
obecného úradu. 

 
 

Návrh programu: 
 

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Schválenie programu zasadnutia 
3. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
4. Kontrola plnenia uznesení zo 4. zasadnutia OZ  
5. Správa starostky od posledného zasadnutia OZ   
6. Zapojenie sa do projektu IROP-CLLD-R459-512-002 - Aktualizácia č. 2, 5.1.2 

Zlepšenie udržateľných vzťahov medzi vidieckymi rozvojovými centrami a ich 
zázemím vo verejných službách a vo verejných infraštruktúrach, B2 Zvyšovanie 
bezpečnosti a dostupnosti sídiel  - Úprava verejného priestranstva na parc. č. 167 
v centre obce Tovarné  

7. Schválenie Dodatku č. 1 k Nájomnej zmluve medzi COOP JEDNOTOU a obcou 
Tovarné  

8. Vypracovanie projektovej dokumentácie pre územné rozhodnutie – Výstavba 
telocvične pri ZŠ  s MŠ Tovarné   

9. Návrh Lesov SR – nájom pozemku za parcelu CKN 309/2  
10. 10.Výsledky prieskumu trhu na zabezpečenie služieb verejného obstarávania pre 

obec Tovarné – Bytový dom - 15 b. j.    
11. Riešenie havarijných stavov budov – knižnica v KD tečúci radiátor, rekonštrukcia 

podlahy a výmena odpadov v budove ŠJ  
12. Žiadosti o zmenu územného plánu obce Tovarné vlastníci zapísaní na LV č. 762, 

parc. č. 444/10 a návrh riešenia budúcej miestnej komunikácie odčlenením časti 
z parc. č. 669/50, ktorá je vo vlastníctve p .J. K.  

13. Rôzne – Stavanie mája, Deň detí 
14. Záver 

 
Prítomní: 
 
Starostka:   PaedDr. Kvetoslava Mižáková  
Poslanci: Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra 

Dudová, Martin Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč 
Hostia:  - - -  
Zapisovateľ:   Jana Dudová – ekonómka obce 
Kontrolór:  Mgr. Vladimír Jenčko 
 
Neprítomní:  - - -  
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Ospravedlnení: - - -  
 
Bod programu č. 1: Otvorenie zasadnutia 
 
 5. zasadnutie obecného zastupiteľstva začalo o 17:33 hod. v rokovacej miestnosti 
(sobášna miestnosť) s účasťou prítomných viď. vyššie a prezenčná listina. Zasadnutie 
otvorila starostka obce PaedDr. Kvetoslava Mižáková a privítala prítomných poslancov, 
kontrolóra obce a zapisovateľku.  Starostka obce skonštatovala, že zasadnutie je 
uznášania schopné.  
 
Bod programu č. 2: Schválenie programu zasadnutia 
 
 Starostka uviedla, že návrh programu bol každému doručený v stanovenej lehote 
a aj zverejnený na úradnej tabuli. Poslanci boli vyzvaní k doplneniu alebo zmene návrhu 
programu. Žiadny z poslancov nenavrhol zmenu programu, ani program nedoplnil. 
Starostka doplnila návrh programu za bodom 12 o bod 13 – Možnosť zapojenia sa do 
projektu – Zelené obce (SAŽP) – Výsadba stromov v obci Tovarné a o bod 14 – Žiadosť p. 
M. T. o používanie priestorov veľkej sály KD za účelom cvičenia na trampolínach pre 
verejnosť (jumping). OZ pristúpilo k schváleniu programu zasadnutia. 
 
OZ schvaľuje navrhovaný program zasadnutia podľa poradia a pozvánky: 
 
Hlasovanie:  
Za: 6 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
OZ schvaľuje doplnený program zasadnutia podľa poradia: 
 
Hlasovanie:  
Za: 6 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Program: 

  
1. Otvorenie zasadnutia  
2. Schválenie programu zasadnutia 
3. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
4. Kontrola plnenia uznesení z 3. zasadnutia OZ  
5. Správa starostky od posledného zasadnutia OZ   
6. Zapojenie sa do projektu IROP-CLLD-R459-512-002 - Aktualizácia č. 2, 5.1.2 

Zlepšenie udržateľných vzťahov medzi vidieckymi rozvojovými centrami a ich 
zázemím vo verejných službách a vo verejných infraštruktúrach, B2 
Zvyšovanie bezpečnosti a dostupnosti sídiel  - Úprava verejného priestranstva 
na parc. č. 167 v centre obce Tovarné  

7. Schválenie Dodatku č. 1 k Nájomnej zmluve medzi COOP JEDNOTOU a obcou 
Tovarné  
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8. Vypracovanie projektovej dokumentácie pre územné rozhodnutie – Výstavba 
telocvične pri ZŠ  s MŠ Tovarné   

9. Návrh Lesov SR – nájom pozemku za parcelu CKN 309/2  
10. Výsledky prieskumu trhu na zabezpečenie služieb verejného obstarávania pre 

obec Tovarné – Bytový dom - 15 b. j.    
11. Riešenie havarijných stavov budov – knižnica v KD tečúci radiátor, 

rekonštrukcia podlahy a výmena odpadov v budove ŠJ  
12. Žiadosti o zmenu územného plánu obce Tovarné vlastníci zapísaní na LV č. 

762, parc. č. 444/10 a návrh riešenia budúcej miestnej komunikácie 
odčlenením časti z parc. č. 669/50, ktorá je vo vlastníctve p .J. K.  

13. Možnosť zapojenia sa do projektu – Zelené obce (SAŽP) – Výsadba stromov 

v obci Tovarné 
14. Žiadosť p. M. T. o používanie priestorov veľkej sály KD za účelom cvičenia na 

trampolínach pre verejnosť (jumping) 
15. Rôzne – Stavanie mája, Deň detí 
16. Záver 

 
Bod programu č. 3: Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
 

Starostka obce a poslanci obecného zastupiteľstva pristúpili k voľbe návrhovej 
komisie a určeniu overovateľov zápisnice. Poslanci po dohode schválili pána poslanca  
Jozefa Kožeja a pána poslanca Miroslava Lukáča do návrhovej komisie a určili za 
overovateľov zápisnice pána poslanca Martina Hrica a pána poslanca Tomáša Babinčáka. 
 
OZ  schvaľuje návrhovú komisiu a určuje overovateľov zápisnice. 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
 
Bod programu č. 4: Kontrola plnenia uznesení zo 4. zasadnutia OZ                                            
                                         
 Starostka skonštatovala, že všetky body uznesení z minulého zasadnutia boli 
splnené. 
  
OZ berie na vedomie plnenie uznesení zo 4. zasadnutia.  
 
Bod programu č. 5:  Správa starostky od posledného zasadnutia OZ 
                                         

Starostka v krátkosti oboznámila poslancov s činnosťami a prácami, ktoré boli 
zrealizované od posledného zasadnutia OZ, keďže správa im bola doručená na emaily: 
 

 obec dala vypracovať štúdiu na výstavbu telocvične  
 zaoberali sme sa fotovoltaikou na budovy – nerentabilné 
 bola vypracovaná žiadosť o doplnenie knižného fondu 
 zaoberáme sa projektom Úprava verejného priestranstva pred obchodným 

domom COOP Jednota 
 zvažujeme zapojenie sa do projektu Zelené obce 
 čo sa týka výstavby nového bytového domu – prebehlo VO na obstarávateľa 
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 pri výstavbe zberného dvora sme zrušili VO na techniku a prebieha súťaž na novo 
– je potrebné schváliť nového obstarávateľa 

 VO na 15 bytovú jednotku prebehne v 2 etapách, zatiaľ čakáme na rozpočet 
 prebehne VO na vchodové dvere do budovy domu smútku 
 vykonané práce: vybudovanie stojiska pri BD1 Tovarné 215, prebehla výsadba 

stromčekov, pracovníci vyčistili kúpalisko, prebehlo kosenie verejných 
priestranstiev, doplnili sme knižný fond a osadili sme tabule v lesoparku 

 plánujeme stavanie mája a plánujeme betonáž priestranstva za požiarnou 
zbrojnicou 

 je potrebné opraviť strechu na dome smútku a schodiska bývalej MŠ 
 zakúpili sme vysávač na lístie 

 
Prebehla diskusia.  

  
OZ berie na vedomie správu starostky obce od posledného zasadnutia OZ. 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
OZ schvaľuje cenovú ponuku Ing. Ivety Beslerovej na predkladanie ponúk na realizáciu 
zákazky: Nákup technológie na zber komunálneho odpadu „Zberný dvor v obci Tovarné“ 
v hodnote 1 000,00 €. 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
 
Bod programu č. 6: Zapojenie sa do projektu IROP-CLLD-R459-512-002 - Aktualizácia č. 
2, 5.1.2 Zlepšenie udržateľných vzťahov medzi vidieckymi rozvojovými centrami a ich 
zázemím vo verejných službách a vo verejných infraštruktúrach, B2 Zvyšovanie 
bezpečnosti a dostupnosti sídiel  - Úprava verejného priestranstva na parc. č. 167 v 
centre obce Tovarné   
 
 Starostka oboznámila POS so zapojením sa do výzvy na úpravu VP pri COOP 
Jednote. Ukázala poslancom projektovú dokumentáciu. Vysvetlila, že úpravou sa vytvorí 
18 parkovacích miest. Umiestnia sa lavičky a kvetináče. Náklad by predstavoval cca 
15 000,00 € a naša spoluúčasť je 5% cca 750,00 €. Projekt stál cca 2 000,00 €.  
 
OZ  schvaľuje  zapojenie sa do projektu IROP-CLLD-R459-512-002 - Aktualizácia č. 2, 5.1.2 
Zlepšenie udržateľných vzťahov medzi vidieckymi rozvojovými centrami a ich zázemím vo 
verejných službách a vo verejných infraštruktúrach, B2 Zvyšovanie bezpečnosti a 
dostupnosti sídiel  - Úprava verejného priestranstva na parc. č. 167 v centre obce Tovarné   
 
Hlasovanie:  
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Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Bod programu č. 7:  Schválenie Dodatku č. 1 k Nájomnej zmluve medzi COOP 
JEDNOTOU a obcou Tovarné  
 
 Starostka predložila na schválenie dodatok č. 1, kde je presne určená parcela č. 
167 a 165/1 – miesto úpravy verejného priestranstva pri COOP Jednote.  
 
Prebehla diskusia. 
 
OZ  schvaľuje Dodatok č. 1 k Nájomnej zmluve medzi COOP Jednotou a obcou Tovarné zo 
dňa 12.10.2020. 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Bod programu č. 8:  Vypracovanie projektovej dokumentácie pre územné rozhodnutie – 
Výstavba telocvične pri ZŠ  s MŠ Tovarné   
  

Starostka predložila štúdiu na výstavbu telocvične pri ZŠ s MŠ Tovarné. Krokom 2 
bude vypracovanie projektovej dokumentácie pre územné rozhodnutie. Bude potrebné 
dať vypracovať projekt na stavebné rozhodnutie, ktorý bude stáť cca 10 000,00 €.  
 
Prebehla diskusia.  
 
OZ schvaľuje úhradu nákladov vo výške 1 000,00 € za vypracovanie projektovej 
dokumentácie pre územné rozhodnutie – Výstavba telocvične pri ZŠ s MŠ Tovarné 
projektantom Ing. J. Špirkom pre územné rozhodnutie.  
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Bod programu č. 9: Návrh Lesov SR – nájom pozemku za parcelu CKN 309/2   
  

Starostka predložila návrh Lesov SR na prenájom parcely č. 309/2 za cenu 106,93 
€ na rok. Ide o pozemok, na ktorom sa nachádza kúpalisko. Prebehla diskusia. 
 
S. Duda: konštatoval, že to nie je vysoká suma, prispeli nám na cestu, dávajú nám 
stromčeky.  
Ľ. Baník: súhlasil, že to nie je veľa za prenájom.  
  
OZ  berie na vedomie možnosť uzatvorenia nájomnej zmluvy medzi obcou a Lesmi SR na 
par. č. 309/2 vo výške 106,93 €. 
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Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Bod programu č. 10:  Výsledky prieskumu trhu na zabezpečenie služieb verejného 
obstarávania pre obec Tovarné – Bytový dom - 15 b. j.    
  

Starostka oboznámila s výsledkami prieskumu trhu na zabezpečenie služieb 
verejného obstarávania BD2. 
 
OZ  schvaľuje obstarávateľovi úhradu nákladov za I. a II. etapu obstarávania bytového 
domu – 15 b. j. vo výške 2 450,00 €. 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Bod programu č. 11:  Riešenie havarijných stavov budov – knižnica v KD tečúci 
radiátor, rekonštrukcia podlahy a výmena odpadov v budove ŠJ 
 

Starostka oboznámila poslancov s havarijným stavom knižnice konkrétne 
tečúcich radiátorov, výmena ktorých by stála cca 1 000,00 €. Čo sa týka podlahy 
a odpadov v budove ŠJ, tam nie je potrebná projektová dokumentácia. Pokúsime sa 
žiadať finančné prostriedky z MŠSR.   
 
OZ  ukladá odstrániť havarijný stav radiátorov v knižnici kultúrneho domu 
a rekonštrukciu podlahy a výmenu odpadov v budove ŠJ a žiada starostku vypracovať 
žiadosť o riešenie havarijného stavu ŠJ. 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Bod programu č. 12:  Žiadosti o zmenu územného plánu obce Tovarné vlastníci zapísaní 
na LV č. 762, parc. č. 444/10 a návrh riešenia budúcej miestnej komunikácie odčlenením 
časti z parc. č. 669/50, ktorá je vo vlastníctve p. J. K.  

 
Starostka predniesla žiadosti o zmenu ÚP obce v časti na začiatku obce LV 762 

par. č. 444/10. Ide o rozšírenie zastavaného územia obce.  
 
OZ  súhlasí so žiadosťami spoluvlastníkov nehnuteľností zapracovať do územného plánu 
obce Tovarné. 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
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Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
OZ  súhlasí s návrhom riešenia budúcej komunikácie odčlenením časti z parc. č. 669/50, 
ktorá je vo vlastníctve od J. K.  

a 
 

ukladá vypracovať 2 geometrické plány, ktoré budú podkladom ku kúpe časti pozemkov od 
vlastníkov parciel č. 669/60, 669/59, 669/49, 669/48 a od vlastníka par. č. 669/50. 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Bod programu č. 13: Možnosť zapojenia sa do projektu – Zelené obce (SAŽP) – Výsadba 
stromov v obci Tovarné  
 
 Starostka oboznámila s možnosťou zapojenia sa do výzvy pričom bude 
vypracovaný projekt, kde sa zapracuje parcela, na ktorej bude realizovaná výsadba 
stromov. Výška poskytnutých finančných prostriedkov môže dosiahnuť 15 000,00 €.  
 
Prebehla diskusia. 
 
OZ  schvaľuje zapojenie sa do výzvy – projektu Zelené obce (SAŽP) – Výsadba stromov 
v obci Tovarné. 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Bod programu č. 14: Žiadosť p. M. T. o používanie priestorov veľkej sály KD za účelom 
cvičenia na trampolínach pre verejnosť (jumping)  
 
 Starostka prečítala žiadosť pani M. T. o používanie priestorov VS v KD. Poslanci 
nemali námietky, schválili používanie bezodplatne dúfajúc, že to poslúži hlavne žienkam 
z Tovarného.  
 
OZ  schvaľuje žiadosť p. M. T. o používanie priestorov veľkej sály KD za účelom cvičenia na 
trampolínach pre verejnosť. 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
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 O slovo sa prihlásil poslanec Martin Hric, ktorý interpeloval žiadosť futbalového 
klubu o inštaláciu kamery na futbalové ihrisko, za účelom zamedzenia vandalizmu. 
Upozornil na dezolátny stav striešky na zdravotnom stredisku a chodníka.  
 
OZ  schvaľuje zakúpenie 1 ks kamery pre potreby monitorovania areálu futbalového 
ihriska. 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Bod programu č. 15:  Rôzne – Stavanie mája, Deň detí 
  

Starostka oboznámila poslancov s pripravovaným stavaním mája, ktoré sa 
uskutoční 01.05.2023 o 13:00 hod. v pondelok. Pozvala prítomných. Uviedla, že pozve 
aj členov DHZ a členov futbalového klubu.  

 
Spomenula, že obdŕžala ponuku na opravu ciest pieskovaním – cena cca 285,00 € 

za m2. Uskutoční sa brigáda, k čomu sa stretne ešte komisia.  
 
O slovo sa prihlási poslanec Ľubomír Baník, ktorý interpeloval žiadosť, respektíve 

tlmočil návrh občana na odstránenie výtlkov na uličke nad zdravotným strediskom – 
betonážou. Poslanci požiadali, aby obec zaslala listy občanom, ktorí nemajú vykosené 
pozemky.   
 
Prebehla diskusia.  
 
OZ  ukladá obci zaslať listy vlastníkom nehnuteľností, ktorí majú zarastené pozemky, 
odstrániť tento stav. 
 
Hlasovanie:  
Za: 7 (Tomáš Babinčák, Ľubomír Baník, Slavomír Duda, Mgr. Ľubomíra Dudová, Martin 
Hric, Mgr. Jozef Kožej, Ing. Miroslav Lukáč) 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
Bod programu č. 16:  Záver 
 
 Po naplnení všetkých bodov programu starostka obce vyhlásila rokovanie 
obecného zastupiteľstva za ukončené a poďakovala všetkým prítomným za účasť.  
Koniec zasadnutia OZ o 20:16 hod.  
 
 
Starostka obce: PaedDr. Kvetoslava Mižáková   ........................................................... 
 
Zapisovateľka: Jana Dudová     ...........................................................                  
 
Overovatelia:  Martin Hric     ........................................................... 
 
                            Tomáš Babinčák                              ........................................................... 


